
 
 

 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: JIÅ/ IN  Dato: 15.09.2020  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Digitalt møte (Microsoft Teams) 
Tidspunkt:  Tysdag 15. september 2020, kl. 20.00-21.30 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 26 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
RAPPORTERING 
SAK 27 19-21 Rekneskapsrapport pr. 26.08.2020 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 28 19-21 Aktivitetsplan sesongen 2020-2021 
SAK 29 19-21 Terminliste 2020-2021 
SAK 30 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
SAK 31 19-21 Rekrutteringsarbeid i skikrinsen 
SAK 32 19-21 NSF sitt Haustmøte 
SAK 33 19-21 Sakliste til Haustmøtet 24. oktober 2020 
SAK 34 19-21 Status anleggsprosessar 
 
EVENTUELT 
 

 
TIL STADES:  Jan Inge Årdal, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Johnny Seljeset, Lars Brekke 

og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL:  
 
MERKNADER: Johnny Seljeset deltok ikkje under sak 26 og 27. 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 
REFERATSAKER 
SAK 26 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.  
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RAPPORTERING 
SAK 27 19-21 Rekneskapsrapport pr. 26.08.2020 
    Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 26.08.2020 er vedlagt. 
    Rapporten vert presentert i møtet. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 28 19-21 Aktivitetsplan sesongen 2020-2021 

Bakgrunn 
   Komiteen drøftar rammer for aktivitetsplan 2020-2021 i møtet. 
 
   Leiar har vore i kontakt med hoppgruppa i Veten IL for å få med aktuelle  
    personar i møtet, men dei hadde ikkje høve til å delta. 
    
   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om å utsetje saka til haustmøtet.  
    Komiteen er avhengig av dialog med Veten IL for å laga ein aktivitetsplan. 
 
SAK 29 19-21 Terminliste 2020-2021 
    Bakgrunn 
    Komiteen drøftar rammer for terminliste 2020-2021 og oppnemner  
    terminlisteansvarleg i møtet. 
    

- sette dato for KM 
   - rekrutteringsrenn fleire stadar i krinsen (SFEhopp Cup), kontakt med fleire  
      klubbar ved alpinanlegg 
   - sonevis SFEhopp Cup finale? 
 
   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om å oppnemne Jon Ove Lomheim  
    som terminlisteansvarleg, og han lagar til framlegg til terminliste til  
    haustmøtet. 
 
SAK 30 19-21 Handlingsplan 2019-2021 

Bakgrunn 
  Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2019-2021 vart vedteken i  
  samband med Skikrinstinget 2019. 

 
I møtet handsama komiteen handlingsplanen, drøfta hopp- og 
kombinertkomiteen sine tiltak, samt avklara vidare ansvarsfordeling. 

 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om å utsetje saka til haustmøtet. 
 



 
 
SAK 31 19-21 Rekrutteringsarbeid i skikrinsen 
    Bakgrunn 
    Etter omorganisering av fellesadministrasjonen i NSF i 2019, der  
    Utviklingsavdelinga vart lagt ned, er ansvar for rekrutteringsarbeid lagt til 
    grein f.o.m. 01.01.2020.  
 
    Skistyret vedtok i februar 2020 at fordeling av post 3 midlar (frigjort etter  
    nedlegging av Utviklingsavdelinga) skulle fordelast med kr. 1,2 mill. til grein  
    og kr. 800 000 til tiltak i krets fordelt gjennom grein. 
 
    I møte i Skikrinsstyret 7. september 2020 drøfta styret tema rekrutterings- 
    arbeid i skikrinsen, og gjorde følgjande vedtak i sak 82 19-21: 
 

Skikrinsstyret gjer vedtak om at greinkomiteane diskutere rekrutterings- 
  arbeid i sitt neste komitémøte, tek opp tema (evt. spelar det inn som sak) på  

NSF sine greinvise haustmøte/fagmøte, og set det opp som eiga sak på  
  skikrinsen sitt haustmøte 24. oktober. 

 
I tillegg har AU og greinkomiteane rekrutteringstiltak i handlingsplanen  

  som også vert følgt opp. 
 
   Komiteen drøfta saka i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om å ta saka opp igjen til  
    haustmøtet, der komiteen sonderer med kvart sitt område i framkant av  
    møtet. 
 
SAK 32 19-21 NSF sitt Haustmøte 
    Bakgrunn 
   NSF sitt Haustmøte skulle opprinneleg gjennomførast i Oslo 16.-18. oktober  
    2020. Grunna situasjonen med covid-19 gjennomfører kvar grein sine  
    fagmøte med eiga innkalling. 
 

P.t. ligg det ikkje føre informasjon om når NSF Hopp og NSF Kombinert  
  gjennomfører sine fagmøte. 

 
Komiteen drøfta om andre enn leiar skal representere komiteen i møta, og  

  evt. saker komiteen ynskjer spele inn. 
 
VEDTAK 

    Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om at leiar stiller på haustmøtet til  
    NSF Hopp og at Johnny Seljeset stiller på haustmøtet til NSF Kombinert.  
 
   Dersom haustmøta vert halde digitalt kan ein vurdere om fleire i komiteen  
    skal delta. 
 
SAK 33 19-21 Sakliste til Haustmøtet 24. oktober 2020 
    Bakgrunn 



 
 
   Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Haustmøtet 2020 skal avviklast 24.  
    oktober i Førde på Idrettens Møteplass; 
 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2020/9/haustmotet-2020/  

    
    Rammeprogram: 

Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins; 
   - fellesdel  
   - greinvise møte  

- alpint 
- hopp og kombinert 
- langrenn 

 
   VEDTAK  
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste til Haustmøtet 24. oktober 2020: 
 

- Orientering frå Haustmøtet i NSF 
- Rekrutteringsarbeid i klubbane 
- Aktivitetsplan 2020-2021 
- Terminliste 2020-2021 
- Handlingsplan 2019-2021 
- Status anleggsprosessar og vegen vidare 

 
SAK 34 19-21 Status anleggsprosessar 

Bakgrunn 
1. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Hafstadparken i Førde (K10). 

• Status pr. 09.09.2020: 
- Førde kommune har sagt førebels nei for bygging av 

hoppbakken i Hafstadparken, grunna usikkerheit med 
plassering av fotballbane i same område. 

- Kommunen har gått inn med midlar som er betalt produsent 
SIMEK. 

- Nils Olav Kongsvik har sett ut eit godt eigna område i Vieåsen. 
Grendalaget der er positive, men Førde IL seier nei. Dei 
ynskjer bakken i Hafstadparken og meiner ein må avvente 
vidare prosess. 

• Oppfølging: Nils Olav Kongsvik (Førde IL) har teke ansvar for 
prosessen. 

 
2. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Stryn sentrum (K8).  

• Status: I planleggingsfasen.  

• Oppfølging: Lars Kveen 
 

3. Etablering av hoppbakkar ved Sogn skisenter.  

• Status: I planleggingsfasen. Prosess med spelemiddelsøknad med 
frist 1. oktober 2020.  

• Oppfølging: Jon Ove Lomheim 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2020/9/haustmotet-2020/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2020/9/haustmotet-2020/


 
 
 

4. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Sogndal sentrum. 

• Status: Jon Ove Lomheim har vore i kontakt med Sogndal IL v/ 
Tonje N. Tangerud om etablering av rekrutteringsbakkar i 
Sogndal sentrum, Fosshaugane Campus. 

• Oppfølging: Jon Ove Lomheim  
 

Komiteen diskuterte saka i møtet med oppdatering av status for prosessane. 
 

VEDTAK 
  Hopp- og kombinertkomiteen tek saka til orientering og gjer vidare vedtak  
  om å følgje opp saka på haustmøtet. 

 
EVENTUELT 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Jan Inge Årdal (s)       Ingrid Narum (s) 
Fung. leiar HKK       Adm. sjef   
  
 


